
 
 
 
January 2023 
 
 
 
Dear Friends: 
 
I am pleased to extend my warmest greetings to everyone taking 
part in National Crime Stoppers Month. 
 
This month offer a wonderful opportunity to bring awareness to 
the Crime Stoppers program, aimed at empowering Canadians to 
report suspicious or criminal activity anonymously. Since its inception in Canada, this 
important partnership between the community, the media and the police has resulted 
in the clearing of more than 270,000 cases and helped to recover more than $500 
million worth of stolen property. I am certain that the many events centered on this 
year’s theme, “Stand Up, Stand Together,” will prove to be both insightful and 
rewarding. 
 
I would like to commend the Canadian Crime Stoppers Association and its 87 
Member Programs across Canada for their commitment to the fight against crime. 
You can take pride in knowing your efforts are helping to shape our communities for 
the better.  
 
Please accept my best wishes for a successful National Crime Stoppers Month. 
 
Sincerely, 
 

 
 
The Rt. Hon. Justin P. J. Trudeau, P.C., M.P. 
Prime Minister of Canada 
 
  



 
 
 
Janvier 2023 
 
 
 
Chères amies, 
Chers amis, 
 
Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à 
toutes les personnes qui participent au mois d’Échec au crime. 
 
Cet événement est une merveilleuse occasion de sensibiliser la 
population canadienne au programme Échec au crime, qui vise à permettre de 
signaler anonymement toute activité suspecte ou criminelle. Depuis sa création au 
Canada, cet important partenariat entre la communauté, les médias et la police a 
permis d’élucider plus de 270 000 affaires et de récupérer des biens volés d’une 
valeur de plus de 500 millions de dollars. Je suis convaincu que les nombreuses 
activités au programme, dont le thème de cette année est « Debout, tous ensemble », 
seront à la fois instructives et enrichissantes. 
 
Je tiens à féliciter l’Association canadienne d’Échec au crime et ses 87 programmes 
membres à travers le Canada pour leur engagement dans la lutte contre le crime. 
Vous pouvez tirer fierté de savoir que vos efforts contribuent à améliorer la vie dans 
nos communautés. 
 
Je vous souhaite un mois d’Échec au crime des plus réussis. 
 
Cordialement, 
 

 
 
Le très hon. Justin P. J. Trudeau, C.P., député 
Premier ministre du Canada 


